

顾健简历

顾健 1976 年出生于中国上海。2001 年毕业于东华大学服装设计专业。2005 年毕业于悉尼科技大学获得工商管理硕士学位。2007 年定居上海，活跃于上海艺术家圈。2010 年 5 月，在上海莫干山路 50 号“M50”创立为画廊。致力于中国当代艺术的推广，以及与世界各国艺术家的交流。独立策展人，画廊经理，画家。目前生活工作在上海。

展览：

- 2016.10 《鸟鸣涧》顾健个展，南京美术馆
- 2015. 6: 《上海发现斯托尔贝格 2》，斯托尔贝格古堡，德国
- 2015. 4: 《上海发现斯托尔贝格 1》，斯托尔贝格，德国
- 2014. 10: 《face to face 2》，斯托尔贝格，德国
- 2014.5 亚洲当代艺术酒店艺博会，香港
- 2013. 12: 《face to face 1》，杜尔赛多夫，德国
- 2013.11 上海艺博会，上海
- 2013.7 “夏至”顾健个展, KOKUYO, 上海
- 2013.5 台北新藝術博覽會, 台北
- 2013.4 Conny Linnhöfer 顧健二人聯展, 德國商務中心上海
- 2013.3 “喜上眉梢”吳曉申顧健聯展, 為畫廊
- 2012.12 為畫廊收藏展, 為畫廊
- 2012.10 上海 Surge Art 艺术节, 上海
- 2012.10 艺术慈善拍卖, 上海北外滩艺术区
- 2012.9 “面”国际摄影师联展, 平遥, 山西
这个项目荣获 2012 澳大利亚杰出艺术家贡献奖
- 2012.7 上海, 上海——Conny Linnhöfer 顧健二人聯展, 為畫廊
- 2012.4 歡呼—藝術家聯展, 為畫廊
- 2011.12 為畫廊收藏展, 為畫廊
- 2011.9 “另一只眼观世界”国际摄影师联展, 平遥, 山西
- 2010.9 “我在哪里? 我们在哪里”国际摄影师联展, 平遥, 山西
- 2009.9 “未定义”国际摄影师联展, 平遥, 山西

Jenny Gu was born in 1976 in Shanghai of China. 2001 graduated from Dong Hua University major in Fashion Design; and 2005 graduated from University of Teconology, Sydney, she got a Master degree of Business Administration. She settled down in Shanghai in 2007, and she is active in Shanghai artist circle. In May 2010, she founded For Art Gallery at No. 50 Moganshan Road, Shanghai. The gallery's commission is to promote Chinese contemporary art in China, as well as to do art exchanges with world wide artists. Independent curator, galliest, and painter. Now working and living in Shanghai.

Exhibitions:

- 2016.10 "Sounds of the Birds" Jenny Gu Solo Exhibition, Nanjin Musuem
- 2015.6 "Shanghai discovers Stolberg, part 2" Stolberg, Germay
- 2015.4 "Shanghai discovers Stolberg, part I" Stolberg, Germay
- 2014.10 "Face to face 2", Stolberg, Germay
- 2014.5 "Asia contemporary art show", HongKong
- 2013.12 "Face to face 1",Dusseldorf, Germany
- 2013.11 Shanghai Art fair, Shanghai
- 2013.7 "Summer is coming"Jenny Gu Solo Exhibition, KOKUYO, Shanghai
- 2013.5 Taipei New Art Fair, Taipei
- 2013.4 Conny Linnhöfer&Jenny Gu Joint Exhibition, Germany Business center, Shanghai
- 2013.3 "Happiness"Wu Xiaoshen & Jenny Gu Joint Exhibition, For Art Gallery
- 2012.12 For Art Gallery Collection Exhibition, For Art Gallery
- 2012.10 Shanghai Surge Art Festival, Shanghai
- 2012.10 Art charity auction, Shanghai North Bund Art District
- 2012.9 "Face" International Photographer Joint Exhibition, Pingyao, Shanxi
- This project was awarded "2012 outstanding contribution of the Australian artists"
- 2012.7 "Shanghai, Shanghai" -- Conny Linnhöfer & Jenny Gu Dubble Solo Exhibition, For Art Gallery
- 2012.4 "Cheers", For Art Gallery
- 2011.12 For Art Gallery Collection Exhibition, For Art Gallery
- 2011.9 "Another eye view of the world" International photographer Joint Exhibition, Pingyao, Shanxi
- 2010.9 "Where am I? Where are we?" International Photographer Joint Exhibition, Pingyao, Shanxi
- 2009.9 "Undefined" International Photographer Joint Exhibition, Pingyao, Shanxi